
Hedmark Folkemusikklag - leder <leder@hedmark-folkemusikklag.no>

Til stede: Caspar, Esten, Marius, Einar, Kristian, Bjørn Sverre, Marit 
Westling (notehefte-prosjektet),

Hedmark folkemusikklag, Referat fra styremøte tirsdag 10 oktober kl 
17:00, på Messenger.  
Saksliste: 
1) Godkjenning av referat fra forrige møte. Godkjent 
2) Økonomi: Kasserer Esten orienterer om lagets økonomi, innkomne 
e-poster, tilskudd, etc. 

Saldo pr. 091023: 18.722,13. Bev. siden forrige styremøte til i dag: 
Tillskudd Norsk Tipping: 329,73 (Grasrot), 

Innskudd fra Elverum danselag (overføring mellom egne konti) 15.000,-. 
Dette må sjekkes nærmere. 

Martin Myhr, skolebesøk Rendal, Elverum, ut kr. 28.182,-.

Resten av skolebesøkprosjektet: kr. 40.047,-.

Husleie, Grendehus Basheim Alvdal HF-stevnet: ut. kr. 8.000,-.

Tilskudd Rendal kommune, inn kr. 5.000,- (til Notehefteprosjektet). 

0510: Innfri likviditetslånet til Caspar: ut. kr. 18.000,-

0510: Utbet lønn/utgifter SPREK v/ Elisabet: kr. 11.000,- (9.000 + 2.000)

Har utestående kr. 5.600 til Sigrid. Venter på faktura. 

Sak fra Esten: Ett medlem i Alvdal Spell-og Danselag som lånte/leide ut 
sitt private lyd-og lysanlegg under HF-stevne den 15. april-23. Dette 
krever han betaling for, kanskje litt i seneste laget, ett halvt år etterpå. 
Han spurte hvem han skulle regningen til, jeg sa han skulle ta kontakt 
med styret i Alvdal Spell-og Danselag for å avklare dette grunnet at laget 
hadde fått arrangørstøtte fra HF til stevnet. Da hadde han fått beskjed 
om å sende regning til Hedmark Folkemusikklag på leie. For det skulle 
HF betale. Hvordan forholder vi til dette?  Kaspar: Det må stå noe i 
referatene fra mars/april. Marius: ref. 250123 med følgende vedtak: HF 
dekker nærmere spesifiserte momenter, Alvdal dekker resten. Vedtak: 
HF avviser kravet med referanse til vedtaket 250123. Bjørn Sverre 
kontakter Alvdal spelemannslag og forkynner dette. Sjekke år 2022 



mht kontrakt og aktivitetsstøtte. epostadresse: 
guro.eggset@gmail.com 
Budsjett for 2024? Temmelig grovt. Folkemusikkseminaret, SPREK-
aktiviteter. Behov for et ordentlig budsjettmøte i desember basert på 
det vi har drøftet før om nedskalering etc.  
3) SPREK: oppdatering. Elisabet hadde møte med Ester som skal 
overta fra 1. nov. Det gikk greit. Skal hjelpe henne i overgansperiode. 
Sendte søknad på 130.000 til Sparebanken Hedmark og kr. 10.000 til 
Ekvinor. Satser på seminar 3. halg i januar med Juniorspelemannslaget. 
Skal kontakte Solfrid mht Frofondmidler. Spørsmål fra Esten og Caspar. 
Det kom inn midler: Innskudd fra Elverum danselag (overføring mellom 
egne konti) 15.000,-. Elisabet hører med Lisbeth Jenstad. Forsinket 
utbetaling i forbindelse med pandemien. Utbetalt 13. juni. Må føres på 
SPREK 2020/2021.  
4) Notehefte-prosjektet: oppdatering + kontakt med forlaget:  
SAMTALE MED FØNIX FORLAG, JAN HERVIG, FRED. 29. SEPT.:


• Opplag (for å regne ut pris)? Vi kan fortsatt endre på opplaget i 
pluss eller minus. Ingen vits i å overprodusere. Lurt å ikke bomme 
for mye, heller ta litt ekstra. 

• Selge heftene i bokhandel? Fønix har systemer som dekker alle 
bokhandler, 500 over hele landet + 1000 biblioteker.  

• Fønix har distribusjonskontrakt for bokhandler. Kan prøve med 20 
sett for å selge i bokhandlere. 

• Kulturskolene: Om Hedmark folkemusikklag sprer dette på dugnad 
eller via forlaget?  

• Målgrupper: kulturskoler og andre interesserte.  
• Aukrust-tegningene kan brukes litt mer. 
• Forslag: Forlaget tar utgangspunkt i 500 eks. samlet i en 

kassett på fem.  
Marit: Opplag og markedsføring viktig. Bør komme en reportasje i bladet 
Folkemusikk, + ESTA (European string teacher assosiation, fagblad). 
Økonomi: Bør stå i heftene hvor vi har fått støtte. Aukrustbildene; hva er 
fritt og hva kan passe?  
Caspar: Salg av enkelthefter? Må sjekke dette med Fønix. Satse på 
kassett eller enkelthefter? Det bør være muligheter for å kjøpe 

mailto:guro.eggset@gmail.com


enkelthefter. Vedtak: Kontakte Fønix forlag. Gjort allerede under 
styremøtet. Venter på svar. Aukrusttegningene: Sende over forslag til 
vedkommende i Aukruststiftelsen som styrer med rettighetene.  
5) Ny landsfestival i 2026? Kristian orienterer. Vågå har fått den. Så 
2027 kan være et alternativ. Løten 2013 gikk dundrende i minus Sjåk i 
2018 gikk 700.000 i over sktudd. Har fatt hele evalueringsrapporten fra 
Sjåk Oppsummering Løten: 8000 arb timer, 7 kommiteer med 50 
personer, samt ca. 250 frivillige. Legge dansegulv. Har fått epostadr. fra 
arrangører. Tar en runde med dem. Ideell lokasjon. Må ha et mest 
kompakt sted som mulig. Unngå hoteller som stjeler omsetning. 

Vi bør diskutere om vi bør søke om å arrangere Landsfestival. Eks. 
Vågå: Vågå har stor erfaring og plasseringen er sentral, alt iett, compact 
games. Hva med Stange (Marius). Vedtak: Styret tenker mer på dette, 
lokalisering etc. Kristian sanker mer info.  
6) Søke midler fra Folkorg/Frifond til både SPREK og 
Notehefteprosjektet for 2024? Synspunkter? Caspar: Søke på to hefter 
pluss ett og ett, dvs. 4 hefter. Frifond: søknadstak? Solfrid. Elisabet har 
sendt Solfrid melding. Aktuelt å søke for Juniorspelemannslaget. 
Notehefte-prosjektet: Så snart jeg får pris på trykkekostnader fra 
forlaget legger vi inn en søknad til Frifond. Argumentasjon: Rekruttering, 
aldersgruper under 26 år, trenger ikke være medlem, HVIS DET LAR 
SEG GJØRE Å SØKE.  
7) Eventuelt: Jarl Eivind Løvik om hjemmesiden vår. Hvordan få den 
opp å stå? Bendik og Anne prioriterte ikke hjemmesiden. Se på det 
etter nyttår. Må prioritere Notehefteprosjektet. 


Møtet hevet: kl. 19:20.


Referent: Bjørn Sverre Kristensen


